
Enkät enbart svar från Leicesterfårägare angående Riksbedömningen (24 svar har inkommit) 

1. Erbjuds riksbedömning för just din fårras? 

24 av 24 har svarat ”JA” 100% 

2. Anser du att riksdomarna har tillräcklig kunskap om just din ras? 

 3 svarade ”NEJ” 12.5% 

 13 svarade ”JA” 54,2% 

 8 svarade ”VET EJ” 33,3% 

3. - Riksbedömer du dina bagglamm? 

 7 svarade ”SÄLLAN” 29% 

 8 svarade ”NEJ” 33,3% 

 7 svarade ”OFTA” 29% 

 2 svarade ”ALTTID” 8,3% 

4. Är det viktigt att de avelsbaggar du köper är riksbedömda? 

 14 svarade ”JA” 58,3% 

 9 svarade ”NEJ” 37,5% 

 1 svarade ”VET EJ”4,2% 

5. Anser du att riksbedömning tillför/skulle tillföra ett ekonomiskt mervärde åt dina lamm? 

 15 svarade ”JA” 62,5% 

 7 svarade ”NEJ” 29% 

 2 svarade ”VET EJ” 8,3% 

6. Tillför/skulle det tillföra värdefull information när du väljer ut djur för egen avel? 

 18 svarade ”JA” 75% 

 4 svarade ”NEJ” 16,7% 

 2 svarade ”VET EJ” 8,3% 

7. Anser du att riksbedömning är ett värdefullt avelsverktyg? 

 18 svarade ”JA” 75% 

 5 svarade ”NEJ” 20,8% 

 1 svarade ”VET EJ” 4,2% 

8. Ökar/skulle riksbedömning öka möjligheten att sälja livdjur på gårdsnivå? 

 15 svarade ”JA” 62,5% 

 7 svarade ”NEJ” 29% 

 2 svarade ”VET EJ” 8,3% 

9. Riksbedömer du för att kunna sälja livdjur på auktion? 

 4 svarade ”JA” 16,7% 

 17 svarade ”NEJ” 70,8% 

 3 svarade ”VET EJ” 12,5% 

10. Är du beredd att medverka som arrangör/funktionär vid din riksbedömningsplats? 

 10 svarade ”JA” 41,7% 

 9 svarade ”NEJ” 37,5% 

 5 svarade ”VET EJ” 20,8% 

11. Är avståndet avgörande för om du riksbedömer dina lamm? 

 14 svarade ”JA” 58,3% 

 10 svarade ”NEJ” 41,7% 



12. Anser du att riksbedömning är 

 12 svarade ”PRISVÄRT” 50% 

 4 svarade ”VÄL DYR” 16,7% 

 1 svarade ”SÅ DYR ATT DU AVSTÅR” 4,2% 

 7 svarade ”VET EJ” 29% 

13. Är smittskyddsskäl en anledning till att inte riksbedöma? 

 4 svarade ”JA” 16,7% 

 17 svarade ”NEJ” 70,8% 

 3 svarade ”VET EJ” 12,5% 

14. Känner du dig säker på om dina djur är tillräckligt bra för riksbedömning eller ej? 

 15 svarade ”JA” 62,5% 

 8 svarade ”NEJ” 33,3% 

 1 svarade ”VET EJ” 4,2% 

15. Gårdsmönstras dina djur? 

 22 svarade ”JA” 91,7% 

 2 svarade ” NEJ – jag får inte tag i mönstrare” 8,3% 

16. Övriga kommentarer 

 Det hade varit bättre om enkäten var utformad i form av skala på vissa frågor.  
 För mig som uppfödare är det viktigt att använda mig av en riksbedömd bagge . 

 Önskar att kroppsbedömning skall göras som på köttraserna där man inte accepterar fel i 

benställningar knipta bogar osv. 

 Leicester är inte färdiga vid den tiden på hösten. Ingen garanti för en fin avelsbagge. Det är 

godtyckligt. Det räcker med gårdsmönstring. Riksbedömningen är inget ha.  

 Jag har svårt att få ut mervärdet för KRAV,  riskbedömning, F-staus M3 status när andra säljer 

gårdsmönstrade baggar för nästan samma summa som inte har dessa kriterier. 

 Kommer att avsluta fåravel p g a ålder. 

 Har aldrig vågat ta steget till att åka iväg på riksbedömning. Har mv status men ej F status. 

Tror inte jag får komma då. 

 fr o m i år svårt att hitta gårdsmönstrare. 

 Frågan om auktion är svaret vet ej för att jag inte ännu fått tillräckligt bra bedömning för att 

testa auktion, men i år kanske det är aktuellt :) 


